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Geachte leden van Provinciale Staten,  
 
Van harte gefeliciteerd met uw benoeming tot lid van de Provinciale 
Staten van Zeeland.  
U kunt aan de slag om onze mooie provincie te besturen.  
Vele dossiers vragen uw aandacht, uw daadkracht, uw inzet.  
Het Provinciaal Bestuur vertegenwoordigt de bewoners en heeft een 
verbindende factor. Daar vanuit gaande doen wij een beroep op u, 
specifiek inzake het PFAS dossier.  
Deze verontreiniging treft ons allen, denk hierbij aan onze 
gezondheid, immuniteit, vruchtbaarheid, voedselproductie. 
 
Vrouwen van Nu is de grootste vrouwenvereniging in Nederland en is 
maatschappelijk betrokken bij maatschappelijke zaken. Succesvol 
waren de acties voor de plaatsing van de glasbak, gescheiden ophalen 
van plastic. Hergebruik plastics, gezond voedsel en PFAS dossier zijn 
nu de items. 
Wij zijn Vrouwen van Nu, afdeling Zeeland en zijn sinds vorig jaar 
bezig met het PFAS dossier.  We maken ons zorgen over de 
volksgezondheid, voedselvoorziening, natuur en milieuaspecten. Niet 
alleen voor de huidige maar ook voor de toekomstige generatie. 
Wat zijn de consequenties van de (ook illegale) lozingen van PFAS. 
Voor Vrouwen van Nu is het noodzaak dat deze vervuilde en giftige 
stoffen terug gedrongen worden en niet meer voorkomen.  
 
Om uiting te geven  aan onze zorg hebben we contact gezocht met de 
PFAS coördinator in Zeeland de heer M. de Hoog, het RIVM overleg 
bijgewoond en de consumentenbond verwittigd. 
Tijdens de provinciale jaarvergadering van de Vrouwen van Nu  
dd 13 april jl. heeft de heer de Hoog een super interessante presentatie  
gehouden over de problematiek met PFAS, de contacten met diverse 



overheden en zeker met de Brabantse en Vlaamse overheid. Immers 
voor het Zeeuwse probleem komt de PFAS vanuit het Antwerpse 
industriegebied  via De Zeeschelde en van Brabant via Bath in De 
Westerschelde. Seaspray voor de kust, wat is de invloed op recreatie?  
We hebben de vraag gesteld of er vanuit de provincie goede 
informatiebulletins over PFAS in begrijpelijk taal naar alle burgers 
gestuurd kan worden. Want ook tijdens deze vergadering bleek, dat 
een aantal vrouwen niet op de hoogte waren van deze problematiek. 
Er kwam ook de oproep om geen artikelen te kopen, waarin PFAS 
verwerkt is, zoals de anti aanbakpan, bepaalde cosmetica.  
We dringen aan voor een bevolkingsonderzoek en de etikettering met 
vermelding van PFAS gebruik in producten. 
 
Het PFAS team van Vrouwen van Nu afdeling Zeeland blijft de 
ontwikkelingen kritisch volgen.  
Houdt via briefing en social media de leden op de hoogte. 
 
Wij beseffen dat u in de komende zittingsperiode wordt 
geconfronteerd met lastige vraagstukken.. zo zien we het bericht 
binnenkomen, dat 3M en Indaver hun vergunningen voor lozingen niet 
op orde hebben en illegale lozingen nog steeds plaatsvinden, (zie 
bijlage). Hiervoor vragen wij dringend uw aandacht en actie naar de 
Vlaamse overheden om dit niet toe te staan. 
 
Het PFASteam is bereid om met u in uw fractievergadering hierover 
van gedachten te wisselen. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens PFAS team Vrouwen van  Nu afdeling Zeeland 

 mail     tel 

Bijlage: artikel Apache aanvraag vergunningen 3M en illegale 
lozingen 
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